
Ellinor Ann Skaret, nestleder og sekretær   Kirkekontoret 

Per Harald Swensen, medlem    Kirkeverge 

Kristian Tvenning, medlem      

Gudveig Haugland, medlem     

Torunn Grimstad, medlem     Til orientering og arkivering 

Inger Blom Fredriksen, medlem 

Hans-Christian Küspert, medlem 

Gustav Andersen, 1. varamedlem 

 

 

Menighetsrådsmøte Tirsdag 14. januar 2020 kl 15.00  

Sted: Kirkekontoret, Ørnes 

Medlemmer og første varamedlem innkalles. Øvrige varamedlemmer får innkalling ved 

behov. 

Dersom du ikke kan møte må du melde forfall snarest til leder, tlf. 96018040 eller mail. 

Min mailadresse er: o-antoha@online.no 

 

Til dette møtet inviteres menighetens barne- og ungdomsutvalg fra kl 16.15 til kl 17.15.  

 

Barne- og ungdomsutvalget har i siste periode bestått av tre personer, Lars Gjøviken, Bente 

Meosli og sognepresten. Vi inviterer dem for å høre deres erfaringer og synspunkt for videre 

arbeid. 

 

Saksliste: 

Sak 1/20 Godkjenning av innkalling og saksliste. 

Sak 2/20 Godkjenning av referat fra møte 18.10.2019 

Sak 3/20 Godkjenning av offerliste 

Sak 4/20 Regnskap og budsjett 

Sak 5/20 Årsmøte  

Sak 6/20 50 års konfirmantere 

Sak 7/20 Barne- og ungdomsutvalg 

Eventuelt  

Fore og Meløy menighetsråd 

 

Gudveig Haugland 

leder 

 

mailto:o-antoha@online.no


Sak 1/20 Godkjenning av innkalling og saksliste. 

 

Innstilling: 

Innkalling og saksliste godkjennes med følgende merknader: 

 

Sak 2/20 Godkjenning av referat fra møte 4.12.19 

Innstilling: Referat fra møte 4.12.20 godkjennes med følgende merknader: 

Sak 3/20 Godkjenning av offerliste 

Gudstjenesteplan med ferdig oppsatt offerlist er sendt ut tidligere.  

Når det gjelder offer så har vi tenkt at vi må ha en del til egen menighet. Vi har 13 offer til 

egen menighet, 2 offer til menighetsbladet og vi 4 offer til Frelsesarmeèns barnehjem i Afrika. 

Så har vi til Kirkens SOS og til organisasjonen LEVE, som er en organisasjon for etterlatte 

ved selvmord. Bolga og Støtt har ofringer til egne bedehus. De har sikkert noe de ønsker å 

skaffe nytt. Så har vi offer til tre misjonsorganisasjoner, TV aksjon og til Kirkens nødhjelp i 

forbindelse med julen. Speiderne har fått ett offer og det samme Knutepunktet på Ørnes.  

Fikk en spesiell oversikt over ofringer fra kasserer i dag. Han har sammenlignet ofrene før vi 

fikk vipps og etter.  

For å se hvordan VIPPS påvirket givergleden sammenlignet jeg offer til egen menighet 

i 2019 og 2018. 

I 2019 var tallene slik :                            

Kontanter      VIPPS           Totalt 

Fore  20/1        kr. 3.158,-                           Kr. 3.158,- 

Fore 17/3          «  1.983,-                            «   1.983,- 

Ørnes 18/4       «   1.142,-                           «    1.142,- 

Fore   21/4        «   3.276,-                           «    3.276,- 

Fore  11/5         «   6.352,-      4.568,50     «   10.920,50 

Fore  23/6         «   3.941,-      884,25         «    4.825,25 

Ørnes 25/8        «  2.011,-       393,87         «    2.404,- 

Meløy 22/9        «  1.448,-       343,87         «   1.791,87 

Fore  24/11        «  2.015,-          ?                 «  2.015,- 

Sum                     kr.25.326,-      6.194,62     «  31.515,62 

De  tilsvarende tall for 2018 ser slik ut, da var ikke VIPPS kommet : 

Fore  28/1          kr.  1.725,-  

Fore   1/4              «     2.959,- 

                                                                 ( 14 stk.2013 kr.33.359,50  

                                                                   14 stk.2014 kr. 37,724,-  

Meløy  2/4         «         331,-                  14 stk.2015 kr. 37.002,- 

Bolga  6/5          «      3.507,-                 10 stk. 2016 kr. 27.221,50 



Fore  12/5          «      5.216,-                  8 stk. 2017 kr. 23.031,-  ) 

Fore  13/5          «      4.046,- 

Meløy  17/5       «         715,- 

Fore   8/7           «      1.938,- 

Fore  19/8          «      3.351,50 

Fore  25/11        «      1.901,-                                                       Mvh   Tor 

Sum                   kr.    25.689,50 

Selv om mange tilfeldigheter kan ha spilt inn, synes det som at VIPPS har øket givergleden. 

Innstilling: 

1. Fore og Meløy menighetsråd har behandlet offerliste for 2020. 

2. Menighetsrådet godkjenner listen. 

 

Sak 4/20 Regnskap og budsjett 

Regnskapsfører Tor Swensen har lovet å få ferdig regnskap til møte. Jeg ettersender papirene 

så snart jeg får dem. Jeg har fått en oversikt over inntekter og utgifter fra midten av november. 

Inntekt som menighetsrådet har er offerinntekter og det viser en inntekt på kr 27879,50 fordelt 

på 8 offer. 

For 2020 er det satt opp 13 offer til egen menighet. Det vil si at vi kan regne med litt bedre 

økonomi. 

Innstilling: 

1. Fore og Meløy menighetsråd har fått forelagt regnskap for 2019 og budsjett for 2020 

fra kasserer Tor Swensen. 

2. Fore og Meløy menighetsråd godkjenner regnskapet med følgende merknader: 

 

3. Fore og Meløy menighetsråd tar fremlagt budsjett for 2020 til orientering. 

 

Sak 4/20 Årsmøte  

Årsmøte for Fore og Meløy menighet avvikles den 2. februar 2020. 

Vi møtes til gudstjeneste i Ørnes menighetshus kl 17.00. Etter gudstjenesten blir det kaffe og 

noe å spise og under kaffen avvikles årsmøte.  

Annonse i Kulingen den 15. januar. Frist for innlevering er mandag morgen 13. januar. 

Saker til årsmøte må være menighetsrådets leder i hende innen 30. januar. 

Leder setter opp annonse og leverer kirkekontoret. 

Leder kontakter diakonien, babysang, barnekor, Kulturgryta om årsmeldinger. Det lages et 

eget hefte der alle årsmeldingene er tatt med. Tidligere leder av menighetsrådet har skrevet 



menighetsrådets årsmelding frem til 1. november. Jeg legger til hva som har skjedd frem til 

31.12. 

Menighetsrådet har ansvar for arrangementet. På gudstjenestelista er Aina Sandvik og 

Wenche Sivertsen satt opp som kaffeverter. Jeg skal ta en prat med dem om hvordan vi skal 

gjøre dette.  

Vi må ha noen som tar ansvar for følgende: 

Kirketjener setter utover bord, hvis det er ok for presten at vi bruker pådekte bord under 

gudstjenesten? Hvis ikke kan vi dekke bord i Allrom 1 og åpne skyvedøren. 

Innkjøp: 

Dekke bord: 

Rydding og oppvask: 

 

Sak 5/20 50 års konfirmantere 

Vi skal sende invitasjon til 50 års konfirmantene. På Fore er det vanlig med kirkekaffe og det 

er ingen egenandel. Brev ordner jeg i samarbeid med Mona Olsen. 

På Meløya har Ellinor Ann Skaret oversikten. Vi må bestemme hva som skal serveres. Er det 

middag er det naturlig å ta en egenandel på f. eks. kr 100,-. Leder og Ellinor Ann Skaret 

sender ut brev. 

Saka legges fram uten innstilling: 

 

Sak 6/20 Barne- og ungdomsutvalget 

Barne- og ungdområd i 2019 har bestått av Bente Meosli, Lars Gjøviken og sognepresten, i 

henhold til årsmelding fra tidligere leder. Jeg vet ikke hva som er rette navn her, men velger å 

kalle dette et utvalg.  

Barne- og ungdomsutvalget er invitert i møte. Vi får ta med oss deres orientering og tanker 

om fremtiden før vi fatter noe vedtak i saken. Eventuelle spørsmål: Hvor mange bør være med 

i et slikt utvalg? Noen som kan tenke seg til å gjøre en innsats her?  Utvalgets planer for 

fremtiden? Hva har utvalget arbeidet med siste året? Ideer? 

Saka legges frem uten innstilling. 

Eventuelt 

Kulturgryta. Saka skulle tas opp på dette møtet. I henhold til vedtatte mandat ser jeg at 

regnskap og årsmelding skal legges frem til årsmøte. Saka vil bli behandlet på første møte 

etter årsmøte. 

 

Vedlegg: Referat fra møte i arbeidsutvalget 25.11.19 

 


